
ACTA CONSELL CONSULTIU EMT (CCE) 

03 DE GENER DE 2023 / 16.00 HORES 
 

La reunió se celebra en les oficines centrals d'EMT València a les 16.00 hores del 
dia 3 de gener de 2023. De manera presencial assisteix el director adjunt d'EMT, 
Antonio Martínez; la directora del negociat de la Relació amb Usuàries d'EMT, Mari 
Carmen Álvarez.  

Per part de l'Associació Valenciana pel Transport Públic (AVPTP), Jaime Paricio; de la 
Unió de Persones Consumidores, Vicente Inglada; de COCEMFE, Silvia Sánchez; de la 
Federació d'Associacions Veïnals de València, María José Broseta i Agustín Abarca. Els 
temes tractats són: 

1. Tarifes. 

S’expliquen les noves tarifes que estan en vigor des de l’1 de gener. El bono bus tindrà 
un descompte del 50% fins al 30 de juny i es manté la gratuïtat per als menors de 30 
anys amb el bono de l’ATMV. En estos moments el bono bus, fins que l’ATMV aplique 
els seus descomptes, és més barat que el Suma.   

2. Línies nocturnes. 

EMT informa de les accions de promoció de la xarxa nocturna, tal i com es va demanar 
en el CCE. S’ha començat en Russafa i es demana que continue en altres barris com 
Benimaclet, abans de Falles i després de que acaben els exàmens.  

3. Expojove. 

EMT València té un estand en Expojove i es convida a les persones membres del CCE a 
que el visiten. S’entrega un parell d’entrades a cada membre del Consell.  

4. Locucions de parades. 

Ja s’ha adjudicat el contracte de locució per a les parades. L’empresa licitadora ha 
presentat dos versions (amb diferent ritme). Es proposa enviar els àudios per WhatsApp 
i que les persones membres del CCE es pronuncien.  

5. Nous serveis. 

S’expliquen els nous serveis de les línies L8, L11, L16 i L64. A més, es comenta que s’està 
treballant amb el veïnat per a millorar les connexions dels pobles del sud.  

També s’està treballant per a trobar una solució que faça més eficient l’ús del transport 
públic des de la Malva Rosa cap al centre. En les properes setmanes s’explicarà el 
projecte al veïnat. 

 

 



6. Resultat enquesta L96. 

Mª Carmen Álvarez presenta els resultats de l’enquesta fet a les persones usuàries sobre 
el procediment de petició de la línia L96. El resultat és d’empat i el CCE decideix 
mantindré la situació com fins ara.  

7. Precs i preguntes 

Es proposa crear una via de comunicació per a que les entitats no governamentals i altres 
organismes puguen fer difusió de les seues accions a través del canal de televisió. Estaria 
dins de la part de Responsabilitat Social Corporativa de l’empresa.  

Es proposa crear un mail solidaritat@emtvalencia.es on les entitats es puguen adreçar 
per a enviar la seua info. 
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